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Referat skolebestyrelsesmøde 

  

Tirsdag den 26. april 2022 kl. 17.00 – 19.30 

Fjordskolen, Åbjerg 8b, 6340 Kruså  

 

Deltagere: 

 Mette Larsen 

 Gitte Jepsen 

 Inge Ryborg Lund 

 Henrik Skøtt 

Iversen 

 Helle Cornett 

 Tanja Larsen 

 Lis Johansen 

 Karina Nikolajsen  

 Betina 

Volquartzen 

 Jens Boddum

 

Afbud: 

 Majbritt Susgaard Jørgensen 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. Velkommen ved Mette  

 

 

2. Budgetopfølgning  

 

Budgetopfølgningen gennemgås – se bilag 1. Der er ingen 

bemærkninger. 

 

Bilag 1 

Budgetopfølgning 

31.03.22 2022 

3. Orientering om indeklima 

 

Børn og unge udvalget har anbefalet fase 1 i 

renoveringsplanen igangsættes hurtigst muligt og at fase 2 

behandles under de kommende budgetforhandlinger i byrådet. 

Der ikke taget beslutning om renoveringen endnu, da punktet 

skal besluttes på byrådsmøde d. 27. april. 

  

- Forespørgsel fra forvaltningen om evt. forældremøde 

med Cowi: 

 Der er ønske om et informationsmøde, men 

skolebestyrelsen ønsker også politisk deltagelse og 

forvaltningen, gerne fælles med medarbejderne. 

Skolens MED-udvalget skal forholde sig til, om der er et 

medarbejderønske om et informationsmøde for 

medarbejdere. 

-  

 

 

Fjordskolen 
Åbjerg 8B 
6340 Kruså 
 
7376 6733 
fjordskolen@aabenraa.dk 
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- Ønske om en spørgeskemaundersøgelse: 

Skolebestyrelsen har et ønske om en anonym 

spørgeskemaundersøgelse om indeklimagener blandt 

elever og medarbejdere. Der er enighed om, at en evt. 

spørgeskemaundersøgelse skal udarbejdes af et uvildigt 

professionelt ”firma” 

Der undersøger, hvad der er muligt – punktet tages 

med til MED d. 27. april for at få MED-udvalgets 

indstilling til en evt. spørgeskemaundersøgelse blandt 

skolens medarbejdere. 

 

 

4. Afkortning af skoledagens længde i skoleåret 22/23 

- Afkortning fra 33 timer til 32 timer for mellemtrinnet 

- Afkortning fra 35 timer til 33 timer for udskolingen 

- Afkortning fra 33 timer til 32 timer for de elever der 

deltager i konfirmationsforberedelse. 

 

Alle forslag er besluttet.  

 

 

 

Bilag 2 og 3 

Ansøgninger om 

afkortning af 

skoledagens 

længde. 

 

 

5. Valg til skolebestyrelsen 

 

Orienterer om skolebestyrelsesvalget – valget bliver 

offentliggjort d. 27. april. Den nye skolebestyrelse tiltræder d. 

1. august.  

 

Der udtrykkes stor skuffelse over forældredeltagelsen og der 

opfordres til, at den nye skolebestyrelse til finde nye tiltag, 

som kan lokke flere med.  

Suppleanterne inviteres med til goddag/farvelmøde i juni 

sammen med skolebestyrelsen – gerne som afslutning af 

mødet. 

 

 

 

 

6. Fælles henvendelse til Børne- og uddannelsesudvalget i 

forbindelse med frivillige nationale test. 

 

Der er bred enighed om at tiltræde den fælles henvendelse. Se 

Bilag 4.  

Bilag 4 

Fælles 

henvendelse 

 

7. Ansættelser 

 

Der orienteres kort om kommende ansættelser 

 

 

8. Orientering 

 

1. Bestyrelsesformand:  

Magnus stoppet på Fjordskolen pga. 

indeklimaproblematikken. Det er svært at sige farvel før 

tid.  

 

2. MED-udvalg:  
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Der er møde d. 27. april.  

 

3. Øvrige medlemmer:  

Lis spørger ind til besøg fra byrådet. Byrådet havde 

bedt om et besøg på Fjordskolen med Jens som guide. 

Helle efterlyste information ved større ændringer i 

klassen. Henrik var til møde på 10. klasse om de unges 

fremtid. Det var et rigtig godt møde. Henrik er stoppet i 

bestyrelsen, da Lukas stopper på skolen. Lukas har lidt 

en del af hovedpine på skolen. Og da han efter en 

praktik på Rødding ingen hovedpine havde, lykkedes 

det at få en plads på Rødding fri fagskole, som han 

allerede er startet på.  

 

4. Skolens ledelse:  

Skiltet som skal vise vej ved As SFO skal sendes i 

høring, da skiltet skal placeres på en mur, som ejes af 

private.  

Lige nu fylder næste skoleårs planlægning en del. Jens 

bruger mange timer på indeklima og forsøger at 

navigere så godt som muligt i det. Det er begrænset, 

hvilket råderum Jens har. Jens har fravalgt at 

kommentere til Jyske fremadrettet, da han ikke kan 

genkende egne udsagn i avisen.  

 

Henrik takkes fra alle sider for indsats i 

skolebestyrelsen.  

             

8.  Evt. 

 

 

 


